
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült:  2020. március 19. napján 18.00 órakor online kapcsolatban megtartott Sződ
Község Képviselő-testületének ülésén.

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint.

Napirendi pontok:

1. Orvosi beszámolók megtárgyalása

Előterjesztők:  Hertel  László  polgármester,  dr.  Rull  Csaba  és  dr.  Bonyhády
Elemér háziorvosok, dr.Bíró Emőke gyermekorvos, dr. Hevér László fogorvos

2. A Szennyvízszállítási rendelet megalkotása

Előterjesztő: dr.Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

3. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról

Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

4. A Szent Mihály Kegyeletszolgáltató Kft és Sződ Község Önkormányzata közötti
Vállalkozási szerződés megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

5. A Sződi Hunyadi János Általános Iskola területbővítésével kapcsolatos határozat
meghozatala

Előterjesztő: Hertel László polgármester

6. A Faluház épületének lábazat és lépcső burkolat javítására vonatkozó árajánlat
megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

7. Füzi György Sződ, Dózsa György út 66. szám alatti lakos kérelmének ismételt
megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

8. A Sződi Szabadtáncegyüttes kérelmének ismételt megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

9. Az Ipari Park megvalósításával kapcsolatos szerződés megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

10. A község járdáinak felújításával kapcsolatos tájékoztatás

Előterjesztő: Hertel László polgármester

11. A Gyermekorvosi és védőnői rendelő átalakításával kapcsolatos tájékoztatás
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Előterjesztő: Hertel László polgármester

12. A II.  János  Pál  pápa  téren  kialakítandó  stációk  talapzatának  elkészítésével
kapcsolatos tájékoztatás

Előterjesztő: Hertel László polgármester

13. Sződ  Község  Iskolai  Oktatásáért  Közalapítvány  Alapító  Okirat  módosításával
kapcsolatos határozatok meghozatala

Előterjesztő: Hertel László polgármester

14. Egyebek

 A  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola  tanuló  létszámbővítésével
kapcsolatos határozat meghozatala

 Az iskolaorvosi praxis kialakításával kapcsolatos határozat meghozatala

Hertel  László:  Köszönti  az  online  kapcsolat  keretében  jelenlévő képviselőket,  a
jegyzőasszonyt, a jegyzőkönyvvezetőt.   Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-testületből 7 fő
képviselő  online  kapcsolatban  van,  a  képviselő-testület  határozatképes.  A  mai  ülés
jegyzőkönyvhitelesítőjének  Gazsó  Tímea  képviselőt  javasolja.  Kéri,  hogy  szavazzanak  a
jegyzőkönyvhitelesítő személyére vonatkozóan. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen
szavazattal elfogadja Gazsó Tímea képviselőt jegyzőkönyvhitelesítőnek. 
Ismerteti az ülés napirendi pontjait. 
Erdélyi Balázs: Jelezni szeretném, hogy a Rét utcai játszótérrel kapcsolatosan szeretnék szót
kérni. 
Hertel László: Kéri, hogy a napirendi pontok elfogadására vonatkozóan szavazzanak. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal a napirendi pontokat elfogadja. 

1. Orvosi beszámolók megtárgyalása

Előterjesztők:  Hertel  László  polgármester,  dr.  Rull  Csaba  és  dr.  Bonyhády
Elemér háziorvosok, dr.Bíró Emőke gyermekorvos, dr. Hevér László fogorvos

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy az orvosok túlterheltek a fennálló helyzet
miatt,  egyeztettem  velük,  és  abban  állapodtunk  meg,  hogy  a  beszámoló  megtárgyalását
későbbi ülésen tárgyalja meg a képviselő-testület. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal.

2. A Szennyvízszállítási rendelet megalkotása

Előterjesztő: dr.Bojtayné Benedek Gabriella jegyző
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Hertel László: Felkérem a jegyzőasszonyt, hogy ezt a napirendi pontot terjessze a testület elé.

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  Az előző testületi ülésen a képviselő-testület elfogadta a
nem közművel  összegyűjtött  háztartási  szennyvíz  begyűjtésére  vonatkozó  közszolgáltatási
szerződést.
A  Fővárosi  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  Katasztrófavédelmi  Hatósági  Osztálya
adatszolgáltatási  kötelezettséget  írt  elő  az  Önkormányzat  felé,  mely  szerint  az
Önkormányzatnak a közszolgáltatás ellátására szerződést kell kötni egy szolgáltatóval. 
 A Vízgazdálkodásról  szóló  törvény 44/C.  §  (2)  bekezdése  alapján  a  közszolgáltatásról  a
település képviselő-testülete rendeletet alkot.
A jogszabály alapján a rendeletet elkészítettem, megtárgyalásra és elfogadásra a képviselő-
testület  elé  terjesztem. Kérem, hogy akinek az előterjesztéssel  kapcsolatosan kérdése van,
szíveskedjen jelezni. 
Hertel László: Amennyiben kérdés nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotja az alábbi rendeletet:

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
4/2020. (III.19.) SZÁMÚ RENDELETE A NEM KÖZMŰVEL ÖSSZEGYŰJTÖTT

HÁZTARTÁSI SZENNYVÍZ BEGYŰJTÉSÉRE VONATKOZÓ
KÖZSZOLGÁLTATÁS KÖTELEZŐ IGÉNYBEVÉTELÉRŐL

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  mellékletben
foglaltak  szerint  megalkotja  a  Nem  közművel  összegyűjtött  háztartási  szennyvíz
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló rendeletét. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

3. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2019. évi munkájáról

Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

Hertel  László:  Felkérem  a  jegyzőasszonyt,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatal  beszámolóját
terjessze a testület elé.

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A Sződi Polgármesteri Hivatal előző évi munkájáról szóló
beszámolót minden évben tárgyalja a képviselő-testület. 
A képviselők  tájékoztatást  kapnak  a  hivatalban  folyó  munkavégzésről,  a  köztisztviselők
képesítési feltételeiről és továbbképzéséről, valamit az ügyiratforgalomról.
A 2019.  évi  munkáról  szóló  beszámolót  elkészítettem,  megtárgyalásra  és  elfogadásra  a
képviselő-testület elé terjesztem.
Hertel  László:  Kérem,  hogy  akinek  kérdése,  észrevétele  van  az  előterjesztéssel
kapcsolatosan, jelezze. 
Gazsó Tímea:  A szociális  ellátottak számában elírás  történt,  valamint  nincsenek adatok a
bizottsági ülések adataira vonatkozóan. 
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A jegyzőasszony ismertette a hiányzó adatokat.  
Hertel  László:  Amennyiben  további  kérdés  nem  merült  fel,  kérem,  hogy  szavazzunk  a
kiegészített beszámoló elfogadására vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
15/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződi
Polgármesteri Hivatal 2019. évi működéséről szóló beszámolót a mellékletben foglaltak
szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

4. A Szent Mihály Kegyeletszolgáltató Kft és Sződ Község Önkormányzata közötti
Vállalkozási szerződés megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Már  korábban  tájékoztattam a  képviselőket,  hogy felkértem Bujtás  Attila
temetkezési  vállalkozót,  hogy a temetőgondnoki  feladatok ellátásra  vonatkozóan készítsen
árajánlatot,  szerződéstervezetet.  Jelenleg  Ő  kezeli  a  temetőnyilvántartási  rendszert.  A
szerződéstervezetet  a  képviselők  részére  megküldtük.  Kérem,  hogy  ezzel  kapcsolatosan
mondják el javaslataikat. 

Juhász  István:  Nem értek  egyet  azzal,  hogy a  temetőgondnok  átvegye  az  ügyfelektől  a
temetői szolgáltatási díjat. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A vállalkozó egy nyomtatványt irat alá a hozzátartozókkal
a  temetői  szolgáltatást  igénybe  vevővel,  és  a  szolgáltatás  díját  behozza  a  hivatalba
házipénztárába, erről számlát állít  ki az önkormányzat és a számlát a hozzátartozó részére
átadja a temetőgondnok. 

Hertel  László:  Az  a  lényeg,  hogy  ne  legyen  visszaélés  a  temetői  szolgáltatási  díjak
tekintetében. Azért szerepel a szerződésben ez a szöveg, mert így teljesen nyomon követhető a
befizetés.

Juhász  István: A temetőgondnok  ne  állíthasson sírokat,  erre  nincs  végzettsége.  Ezt  bele
kellene a szerződésbe foglalni.

Hertel László: Ez nem szerepel a szerződésben, mivel nincs is ilyen jogosultsága.

Dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella: Amennyiben  a  későbbiekben  lesz  ilyen  jogosultsága,
akkor  végezhet  ilyen  tevékenységet.  A  vállalkozóknak  szerződést  kell  kötniük  az
önkormányzattal. 
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Amennyiben valaki engedély nélkül állít sírkövet, abban az esetben szabálysértést követ el.  
Puskás Szilveszter: Jelezni szeretném, hogy a melléklet zavaros. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A képviselő-testület meghatározta a temetői szolgáltatási
díjakat. Azokat a díjakat kell alkalmazni. Tehát a melléklet nem képezi részét a szerződésnek,
azt kérem figyelmen kívül hagyni.

Hertel László: Több köztemető rendeletét és szerződését tekintette át a vállalkozó és azokból
a dokumentumokból került összeállításra ez a szerződés. Tehát a melléklet nélkül hatályos a
szerződés. 

Van-e további módosítási javaslat? Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk a melléklet
nélkül a Vállalkozási szerződés elfogadására vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
16/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Szent  Mihály
Kegyeletszolgáltató Kft-t (akit képvisel Bujtás Attila, 2134 Sződ, Dózsa György út 168.)
2020.  április  01.  napjától,  bruttó:  80.000.-  forint/hó  összegért,  megbízza  a  Sződi
Köztemető gondnoki feladatainak ellátásával. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármestert a Vállalkozási szerződés
aláírásra. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

5. A Sződi Hunyadi János Általános Iskola területbővítésével kapcsolatos határozat
meghozatala

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Az  elmúlt  ülésen  felhatalmazást  kaptam  a  testülettől,  hogy  folytassak
tárgyalásokat  a  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola  udvarának  bővítése  érdekében  a
szomszédos  ingatlan  tulajdonosával.  Ezt  megtörtént,  a  tulajdonos  értékesíteni  kívánja  az
iskola  bővítéséhez  szükséges  ingatlanrészt.  Az  ingatlan  m2  árát  ugyanakkora  összegért
vásárolnánk  meg,  mint  három  évvel  ezelőtt,  a  korábbi  udvarbővítés  során,  azaz  5.000.-
forint/m2.  Felvettem a kapcsolatot a földmérővel, aki a szükséges felmérést elvégezte, 788
m2 nagyságú a megvásárlandó terület. A megvásárlandó terület vételára 3.940.000.- forint. A
földmérő  bruttó:  155.000.-  forint  összegű  árajánlatot  adott  a  terület  átcsatolásának
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ügyintézéséért.  Kérem a  képviselőket,  hogy  mondják  el  véleményüket  az  előterjesztéssel
kapcsolatosan.

Amennyiben  kérdés  nem  merült  fel,  kérem,  hogy  szavazzunk.  Megállapítom,  hogy  a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
17/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Sződi Hunyadi János Általános Iskola
(158 hrsz) területének bővítése érdekében úgy határoz, hogy a sződi 155 hrsz-ú ingatlan
területéből 788 m2 területet, 5.000.-forint/m2 áron, összesen: 3.940.000.- forint összegért
Sződ Község Önkormányzat részére megvásárol. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármester az adásvételi  szerződés
előkészítésére és aláírására. 
A képviselő-testület elfogadja az Ingatlanrendező Bt. (2600 Vác, Kosdi út 18.) bruttó:
155.000.-  forintot  tartalmazó  árajánlatát,  amely  az  érintett  ingatlan  műszaki
megosztását és a földrészlet bővítését tartalmazza. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármestert a Vállalkozói szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

6. A Faluház épületének lábazat és lépcső burkolat javítására vonatkozó árajánlat
megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  árajánlatot  kértem  a  Faluház  épület
lábazatának és lépcsőinek javítására vonatkozóan. A Brick Tégla Világ Kft bruttó: 421.081.-
forint összegű árajánlatot nyújtott be az önkormányzathoz.  Javaslom, hogy a testület fogadja
el  az  árajánlatot,  mivel  ez  a  cég  már  végzett  munkálatokat  az  önkormányzat  egyik
intézményében,  és  a  munkájukkal  meg  voltunk  elégedve.   Kérem  a  képviselőket,  hogy
mondják el észrevételeiket, javaslataikat az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

Puskás Szilveszter: Ezt az árajánlatot már egyszer megkaptuk, mi a különbség?

Hertel László: Én árajánlatot a Faluház lépcsőinek és lábazatának javítására kértem, viszont a
vállalkozó csak az épület előtti lépcsőt nevezte meg az ajánlatban. Az új árajánlatban már
szerepel az épület körüli lépcső, és a lábazat javítása is úgy, hogy az ár nem változott.   

Van-e további kérdés? Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
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18/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Brick Tégla Világ
Kft-t  (1223  Budapest,  Nagytétényi  u.  180-196.),  bruttó  421.081.-  forint  összegért
megbízza a Faluház épület lábazatának és lépcsőinek javításával. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármestert a Vállalkozási szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

7. Füzi György Sződ, Dózsa György út 66. szám alatti lakos kérelmének ismételt
megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Az elmúlt ülésen a testület már tárgyalta Füzi György kérelmét, amely a Sződ,
Dózsa  György  út  66.szám  alatti  buszmegálló  átalakítására  vonatkozik.  Akkor  abban
maradtunk, hogy az üggyel kapcsolatosan kikérem a főépítész, Vakli Gábor szakvéleményét,
mely szakvéleményt megküldtem a képviselők részére is.  A főépítész arra hivatkozott, hogy
az  OTÉK  szabályai  szerint  kell  eljárni  az  ügyben.  Ha  az  OTÉK  szabályzatát
figyelembevesszük, akkor 2,5 m magas tetőnyúlványt kellene építeni. Kérem a képviselőket,
hogy mondják el véleményüket az elhangzott javaslattal kapcsolatosan. 

Erdélyi Balázs: Attól, hogy tetőt kap a járda, még nem lesz buszmegálló, nem lesz szélvédett.

Juhász István:  Az ilyen féltető esetén a tetőnyúlványnak ki kellene érni a fedett  rész 1,5
szereséig, hogy az eső ellen megvédje a várakozókat. Ebben az esetben a nyúlvány az már a
busz beállását akadályozná. Nem támogatom a kérelmet. 

Puskás  Szilveszter:  Nem  értek  egyet  a  kérelemmel.  A  főépítészi  vélemény
figyelembevételével nem tudom elfogadni a kérelemben szereplő megoldást.

Hertel László:  Egy kompromisszumos javaslatot tennék. Figyelembe véve, hogy a busz váró
létesítményének úgy kell megépülnie, hogy szélfogót is tartalmazzon, ezért azt javasolnám,
hogy a jelenlegi buszmegálló mélységét   60 cm csökkentse le  a kérelmező, oda ülőpadot
tegyen, és 60 cm hosszban nyújtsa meg a tetőt, és azt csatornával lássa el.

Juhász István: Ebben a formában ezt a javaslatot elfogadhatónak tartom. 

Hertel  László: Van-e  további  észrevétel?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
19/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA
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Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2134 Sződ, Dózsa
György  út  66.  szám  alatt  lévő  buszmegállónak,  a  Füzi  György  által  benyújtott
kérelemben szereplő módon történő átalakításához nem járul hozzá. 
A  képviselő-testület  a  buszmegálló  átalakítását  úgy  engedélyezi,  hogy  a  jelenlegi
buszmegálló  mélysége  60  cm-re  csökkenhet,  mely  részre  ülőpadot  kell  elhelyezni,
valamint a tetőt 60 cm hosszban meg kell nyújtani, és azt csatornával kell ellátni.  

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                               dr. Bojtayné Benedek Gabriella
sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

8. A Sződi Szabadtáncegyüttes kérelmének ismételt megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: A testület már többször tárgyalta a Sződi Szabadtáncegyüttes kérelmét, amely
a  trianoni  békediktátum  100  éves  évfordulója  alkalmából  történő  megemlékezés
megszervezésére  vonatkozik.  A megemlékezés  részletes  leírását  az  együttes  benyújtotta,
melyet a képviselők részére is megküldtünk. Javaslom, hogy valamekkora összegű támogatást
állapítson meg a testület abban az esetben, amennyiben a jelenleg fennálló rendkívüli helyzet
lehetővé  teszi  a  megemlékezés  megtartását.  Kérem  a  képviselőket,  hogy  mondják  el
véleményüket. 

Erdélyi Balázs: Az már biztos, hogy a tervezett időpontban nem tudja az együttes megtartani
a  megemlékezést.  Novemberben  lehetne  a  Nemzeti  Összetartozás  keretében  megtartani  a
rendezvényt.  Egy későbbi  időpontban  mindenképpen  szeretnék  megtartani  a  rendezvényt.
Javaslom, hogy a képviselő-testület napolja el ennek a napirendi pontnak a megtárgyalását.

Puskás Szilveszter: Köszönjük a szervezőknek, hogy a Nemzeti Összetartozás jegyében meg
kíván  emlékezni  a  trianoni  békediktátumról.  A  novemberi  rendezvényt  mindenképpen
támogatni fogom. 

A képviselő-testület egyetért a javaslattal.

9. Az Ipari Park bérlésével kapcsolatos szerződés megtárgyalása

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  Tájékoztatom a képviselőket,  hogy az Ipari  Park hasznosítására vonatkozó
bérleti  szerződés  tervezetét  a  Robot-X  Kft  az  önkormányzat  részére  megküldte.  Ezt
továbbítottuk a képviselők részére. Egyelőre elég kiszámíthatatlan a helyzet a cégek pénzügyi
helyzetének  alakulásával  kapcsolatosan.  Javaslom,  hogy  bérleti  szerződést  kössünk,  és
elővásárlási  jogot  biztosítsunk, összeg meghatározása nélkül.  A pályázatban szereplő ipari
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terület  bérleti  díját  úgy határozzuk  meg,  hogy  csak  akkor  kelljen  bérleti  díjat  fizetnie  a
vállalkozásnak,  amennyiben  valamilyen  beruházást  megkezdene  a  területen.  Megkérem a
projektmenedzsert, hogy ennek figyelembevételével úgy készítse el ezt a szerződéstervezetet,
hogy az a pályázati kiírásnak megfeleljen. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal. 

10. A község járdáinak felújításával kapcsolatos tájékoztatás

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  Tájékoztatom a képviselőket, hogy a községben a gyalogjárdák sok helyen
elhanyagolt  állapotban  vannak.  A  megnövekedett  gépkocsiforgalom  miatt,  az
önkormányzatnak intézkednie kell, hogy a gyalogosok biztonságosan tudjanak közlekedni a
községben. A Dózsa György út 2-180 szám közötti szakaszán, a Fő úton, illetve a József Attila
utcában a legégetőbb a járdák járhatóvá tétele. Árajánlatot kértem egy vállalkozótól a József
Attila utcai járda építésére vonatkozóan. Azonban nem tudjuk, hogy a fennálló helyzet milyen
hatással lesz a lakosság anyagi helyzetére, ezért ezek az adatok csak tájékoztató jellegűek A
járda építésénél az önkormányzat a járda anyagköltségét biztosítani tudja, a munkadíjat az
ingatlantulajdonosoknak szükséges finanszírozni.

Javaslom, hogy a helyzet normalizálása után újra tárgyalja a testület a járdaépítés ügyét. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal. 

11. A Gyermekorvosi és védőnői rendelő átalakításával kapcsolatos tájékoztatás

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Már korábban tájékoztattam a képviselőket, hogy a Védőnői és gyermekorvosi
rendelő épületében átalakítást kell végrehajtani, mivel a községben élő gyermekek létszáma
két védőnői körzet kialakítását teszi szükségessé. A két körzet kialakításáról már korábban
döntött  a  képviselő-testület.  Az  épületben  helyszíni  bejárást  tartottunk  az  ANTSZ
főorvosasszonnyal, a gyermekorvossal és a védőnővel. Javasoltam, hogy a védőnői rendelés
kerüljön  át  a  régi  nőgyógyászati  rendelőbe,  a  gyermekorvosi  rendelés  pedig  maradjon  a
jelenlegi helyen. A főorvosasszony ezt elfogadhatónak tartja, viszont kisebb átalakítást kell
ennek érdekében végrehajtani. Azt javasoltam a főorvos asszonynak, hogy az épület alaprajzát
az általam javasolt  átépítéssel megküldöm részükre,  ezt  igazítsák a saját  elképzeléseikhez,
majd  küldjék  vissza  részemre.  Az  ÁNTSZ  az  átépítési  javaslatait  megtette,  ezt
kivitelezhetőnek tartom, és ezzel kapcsolatban árajánlatot kértem a kivitelezőtől.  Mivel az
árajánlatot még nem érkezett meg, ezért ennek a napirendi pontnak a tárgyalását a következő
ülésre halasztjuk. 

Ezzel az átalakítással a két védőnői körzetnek két külön irodája lenne, és külön tanácsadói
rendelője, mely teljesen elkülönülne a gyermekorvosi rendeléstől. 
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Puskás  Szilveszter:  Mi a  véleménye  a  Szociális  és  Egészségügyi  Bizottság  elnökének  a
kialakult helyzettel kapcsolatban?

Juhász Sándor: Még nem voltam az épületben, ezért  nem tudok véleményt  mondani,  de
rövidesen meg fogom tekinteni a helyszínt. 

A II. János Pál pápa téren kialakítandó stációk talapzatának elkészítésével kapcsolatos
tájékoztatás

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  Az elmúlt ülésen ígéretet tettem a testületnek, hogy árajánlatot kérek a II.
János Pál pápa téren kialakításra kerülő stációk talapzatának elkészítésére vonatkozóan. Az
árajánlat  megérkezett,  mely  kiegészítésre  került  a  Faluház  mögötti  dísztéren  lévő
kandeláberek  kiemelt  küszöbének  elkészítésével.  Rövid  időn  belül  többször  is  kitörték  a
kandelábereket.  A küszöb  kiemelésével  elérjük  azt,  hogy  az  autók  ne  a  kandelábereket
döntsék  ki,  a  kiemelt  szegély  a  megvédi  a  lámpaoszlopokat.  A két  kandeláber  kiemelt,
szegélykővel ellátott küszöbének elkészítésének vállalási ára bruttó: 177.800. forint.

A II. János Pál pápa téren kialakításra kerülő stációtalapzat elkészítésének vállalási ára bruttó:
781.050.- forint. A munka során 60 cm mély 30 cm széles sávalap készült a 14 stáció alá, és a
stációk elhelyezése után a viacolor burkolat visszahelyezését is tartalmazza az árajánlat.

 Ezek a munkálatok március végére befejeződnek. 

Javaslom, hogy a testület fogadja el az árajánlatokat, mivel a stációk talapzatának elkészítése
sürgős, hogy a Húsvéti ünnepekre a stációk felállításra kerülhessenek. Kérem a képviselőket,
hogy mondják el javaslataikat az elhangzottakkal kapcsolatosan. 

Erdélyi Balázs: Javaslom az árajánlatok elfogadását. 

Hertel  László:  Amennyiben  további  észrevétel  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
20/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a II. János Pál pápa
téren a stációk talapzatának, elkészítésével bruttó:   781.050.- forint összegért, 
és  Faluház  mögötti  dísztéren  lévő  kandeláberek  köré  küszöb  készítésével  bruttó:
177.800.- forint vállalási áron a GREEN-GOES Kft (2030 Érd, Bádogos u. 57.) bízza
meg,
A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármestert a Vállalkozási szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal
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Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

12. Sződ  Község  Iskolai  Oktatásáért  Közalapítvány  Alapító  Okirat  módosításával
kapcsolatos határozatok meghozatala

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  Tájékoztatom a képviselőket, hogy technikai okok miatt ennek a napirendi
pontnak a megtárgyalására a következő ülésen kerül sor. 

13. Egyebek

 A  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola  tanuló  létszámbővítésével
kapcsolatos határozat meghozatala

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Váci Tankerület vezetője azzal a kéréssel
fordult  az  önkormányzathoz,  hogy  a  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola  tanulói
létszámának maximumát a 2020/21 tanévtől kezdődően 260 főről 280 főben állapítsa meg. Az
erre  vonatkozó  megkeresését  a  képviselők  részére  megküldtük.  Kérem,  hogy  akinek  az
előterjesztéssel kapcsolatosan kérdése van, jelezze. 

Amennyiben kérdés nem merül fel, kérem, hogy a létszámbővítésre vonatkozóan hozzuk meg
a határozatot. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot
hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
21/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződi  Hunyadi
János  Általános  Iskola  maximális  tanulói  létszámát  2020/21  tanévtől  kezdődően  260
főről 280 főben állapítja meg. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző
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 Az iskolaorvosi praxis kialakításával kapcsolatos határozat meghozatala

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  megkeresés  érkezett  dr.  Gál  Katalin
gyermekorvos  részéről  az  önkormányzathoz,  melyben  iskolaorvosi  praxis  kialakításának
lehetőségét ajánlja fel. Kérem a jegyzőasszonyt, hogy részletesen ismertesse ezt a napirendi
pontot. 

dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella:  Az  iskola,-  óvoda  egészségügyi  alapellátás  az
Önkormányzat kötelessége, mely feladatot dr Bíró Emőke gyermekorvos lát el. 
dr Gál Katalin gyermekgyógyász dr Bíró Emőke sződi gyermekorvossal közösen keresték
meg az önkormányzat képviseletében Hertel László polgármester urat az iskolaorvosi praxis
létrehozásával kapcsolatosan.
Amennyiben  a  képviselő-testület  hasznosnak  tartaná  ezt  az  ellátási  formát,  úgy  egy
határozatot kell hoznia erről. A határozattal a doktornő el tud járni a hatóságoknál.
Az  iskolaorvosi  ellátást  az  OEP  közvetlenül  finanszírozza  ez  ellátó  orvosnak,  az
önkormányzatnak plusz költséget nem jelent.
A doktornő meghatározott  rendelési  időben lája  el  a  feladatát,  minden szükséges  szűrést,
oltást  elvégez.  Az óvoda vonatkozásában a  kötelező szűrő és  státus  vizsgálatokat,  oltások
beadását továbbra is a gyerekorvos látja el.
Gál doktornő által megküldött e-mailt továbbítottam a képviselők felé.
Hertel  László:  Kérem a képviselőket,  hogy mondják  el  véleményüket  az  elhangzottakkal
kapcsolatosan.
Juhász Sándor: Támogatom az iskolaorvosi praxis kialakítását. 
Hertel  László:  Van-e  további  javaslat?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
22/2020. (II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  az  iskolaorvosi
feladatellátást  és  az  OEP-től  kapott  finanszírozást  átadja  dr.  Gál  Katalin
gyermekgyógyász részére. 

A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármestert, hogy a Feladatellátási
szerződést a Sződi Hunyadi János Általános Iskola és a Sződi Csupafül Óvoda és Mini
Bölcsőde vonatkozásában megkösse. 

Határidő: azonnal

Hertel László sk.                                                                       dr. Bojtayné Benedek
Gabriella sk. 
polgármester                                                                                                    jegyző

Erdély  Balázs:  Tájékoztatom a  képviselőket,  hogy megérkezett  az  árajánlat  a  Rét  utcai
játszótér két játékára vonatkozóan, amelyet a szülők javasoltak. 2 millió forintos az ajánlat.
Javaslom, hogy a jelen helyzetre tekintettel most ne döntsön erről a testület. Halasszuk el a
döntést, amíg a járvány időszaka véget ér. 

12



A képviselők egyetértenek a javaslattal.

Puskás Szilveszter: A Sződiek Híradójával kapcsolatosan tájékoztatom a képviselőket, hogy
a tördelő beteg lett, ezáltal lerövidül az az idő, amely az újság áttekintésére rendelkezésre áll.
Az lenne a kérésem, hogy amennyiben a cikkeket kiküldjük ellenőrzésre, minél hamarabb
nézzük át, és jelezzünk vissza.  Továbbá javaslom, hogy az újság a jelenlegi helyzetre való
tekintettel  nyomtatott  formában  ne  jelenjen  meg,  hanem csak  online  formában,  a  község
honlapján kerüljön megjelenésre. Szeretném, ha az újság a honlapunkon már húsvéti ünnepek
előtt megjelenne. 

A képviselő-testület egyetért a javaslattal. 

Hertel László: Az elektronikai hulladékgyűjtéssel kapcsolatban fel kell hívni a szállítót, hogy
halasszuk el a begyűjtést. 

A képviselő-testület egyetért a javaslattal.
 
Hertel László: Felkérem Juhász Sándort a Szociális é Egészségügyi Bizottság elnökét, hogy
tájékoztassa  a  képviselőket  a  koronavírus  terjedésének  megelőzésével  kapcsolatos
intézkedésekről.
Juhász  Sándor:  Rull  doktorral  beszéltem,  és  arról  tájékoztatott,  hogy  a  háziorvosi
betegforgalom  áttevődött  a  telefonos  és  mailes  kommunikációra.  Ez  az  idős  betegek
tekintetében  elég  nehézkes.  Azt  kéri,  hogy  a  fiatalabb  lakosok  segítsenek  az  idősebb
lakosoknak a háziorvossal történő kommunikációban. A receptek felírása és a gyógyszertárba
eljutása  teljesen  elektronikus  úton  történik.  Ezt  követően jut  el  az  idős  beteg  lakoshoz a
gyógyszer. Ez az állandó gyógyszerekre vonatkozik. Az eseti gyógyszerek tekintetében más a
helyzet. 
Erdélyi  Balázs: A személyes  adatkezelés,  és  a  személyes  adatokkal  történő  visszaélés  is
előfordulhat.  Erre  figyelni  kell.  Arra  is  gondolni  kell,  hogy  két  naponta  van  a
gyógyszerszállítás a sződi gyógyszertárba. Ezért át kell gondolni, hogy milyen gyógyszerekre
van szükség, hogy a gyógyszertár is fel tudjanak készülni.  
Arra  kell  törekedni,  hogy  ne  az  idős  emberek  menjenek  a  gyógyszertárba,  hanem  a
hozzátartozók próbálják megoldani a gyógyszerek beszerzését. Amennyiben valaki ezt nem
tudja  megoldani,  akkor  segítséget  tud  nyújtani  a  gyógyszerek  beszerzésében  az
önkormányzat.  
dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella:  Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  a  csörögi  iskolás
gyermekek részére az étkeztetést egy külső vállalkozó bevonásával tudja az önkormányzat
megoldani.

Hertel  László:  Tájékoztatom a  képviselőket,  hogy a  mai  ülésen  további  megtárgyalandó
napirendi pont nincs, a képviselő-testületi ülést 19.45 órakor bezárom. 

            …………………………………….
…………………………………………
           Hertel László polgármester                                            dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

--------------------------------------------
Gazsó Tímea

jegyzőkönyvhitelesítő
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